
            PROTOKÓŁ NR XXII/12

PROTOKÓŁ Z XXII SESJI 
RADY POWIATU PABIANICKIEGO,

która odbyła się 26 stycznia 2012 r. o godzinie 10.00
w „Sali Kominkowej” Starostwa Powiatowego 

w Pabianicach, ul. Piłsudskiego 2. 
Stan radnych – 23
Obecnych – 19

Ad. 1
XXII  Sesję  Rady  Powiatu  Pabianickiego  otworzył  Przewodniczący  Rady  Powiatu 

Pabianickiego  –  p.  Florian  Wlaźlak  o  godzinie  10.00.  Powitał  Radnych  Powiatu  oraz  gości 
przybyłych na Sesję. 

Prowadzący stwierdził prawomocność obrad, gdyż na sali było 19 radnych (lista obecności 
w załączeniu –  załącznik nr 1), informując także, iż obsługę prawną sesji poprowadzi mecenas 
Mariusz Krassowski. 

Na podstawie § 84 ust. 3 Statutu Powiatu Pabianickiego zaproponował zmianę do porządku 
obrad  z  dnia  17 stycznia  2012 roku  (załącznik  nr 2),  polegającą  na   wprowadzenie  w pkt.  9 
porządku obrad jako ppkt. a) projektu uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Nr XXI/117/11 Rady 
Powiatu Pabianickiego z dnia 22 grudnia 2011 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu  Pabianickiego.  Przewodniczący  przystąpił  do  głosowania  porządku  obrad  wraz  z 
proponowaną zmianą, który został jednogłośnie przyjęty w drodze głosowania: za – 15 radnych, 
przeciw – 0 radnych, wstrzymało się – 0 radnych. 

Następnie przystąpił do realizacji porządku obrad wraz z przyjętą zmianą (załącznik nr 3).

Ad. 2 
Dotyczy punktu: przyjęcie protokołów:

a)  Nr XX/11 z XX Sesji Rady Powiatu Pabianickiego z  19 grudnia 2011 roku.
W związku z  brakiem uwag Przewodniczący zaproponował  głosowanie ww. protokołu.  

W wyniku głosowania: za – 15 radnych, przeciw – 0 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
Protokół Nr XX/11 z XX Sesji Rady Powiatu Pabianickiego został przyjęty.

b)  Nr XXI/11 z XXI Sesji Rady Powiatu Pabianickiego z  22 grudnia 2011 roku.
W związku z  brakiem uwag Przewodniczący zaproponował  głosowanie ww. protokołu.  

W wyniku głosowania: za – 15 radnych, przeciw – 0 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
Protokół Nr XXI/11 z XXI Sesji Rady Powiatu Pabianickiego został przyjęty.

Ad. 3
Dotyczy punktu: powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
Przewodniczący  zaproponował,  aby  w  dniu  dzisiejszym  Komisja  Uchwał  i  Wniosków 

pracowała w następującym składzie:
- p. Robert Kraska – wyraził zgodę;
- p. Rafał Kunka – wyraził zgodę.

Ad. 4
Dotyczy punktu:  Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu Pabianickiego w okresie między 

sesjami.
         Powyższą informację przedstawił Starosta Pabianicki – p. Krzysztof Habura (załącznik nr 4).
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Radny Łukasz  Stencel  zapytał,  czy na  posiedzeniu  Komisji  Bezpieczeństwa  i  Porządku 
rozważano temat budowy ronda na skrzyżowaniu ul. Waltera Janke, 20-Stycznia i Myśliwskiej? 

Radny Robert Rządziński zwrócił się z następującymi zapytaniami: 

-  jaki  zakres  będzie  obejmowała  dokumentacja  na  przebudowę  drogi  Lutomiersk- 
Kazimierz- Puczniew i ile będzie wynosić długość drogi?

-  odnośnie przyjmowanej uchwały w związku z rezygnacją z zakupu samochodu dla Domu 
Pomocy Społecznej z powodu braku dofinansowania od PFRON-u zapytał,  na jakiej  podstawie 
Zarząd przygotowywał taki projekt uchwały? 

-  w  związku  z  budową  hali  sportowej  zapytał,  czy  istnieje  zagrożenie  nie  wykonania 
inwestycji  w  terminie?  Jakie  działania  zostały  podjęte  aby  tą  sprawę  w  dalszym  ciągu 
monitorować?     

Radny  Paweł  Piechota  odnośnie  ubezpieczeń  zapytał,  na  jaki  okres  zostały  podpisane 
umowy  i  w  jakiej  wysokości  zostały  zadeklarowane  składki,  szczególnie  w  kontekście 
ubezpieczenia dróg i szkód?  

Starosta  w odpowiedzi  na  zapytanie  radnego  Łukasza  Stencla  powiedział,  iż  w wyniku 
spotkań postanowiono, że zostaną wybudowane wysepki, które będą miały na celu skanalizowanie 
ruchu  na  skrzyżowaniu.  To  rozwiązanie  zostało  wypracowane  w  wyniku  obowiązujących 
przepisów,  w  wyniku  spotkań  z  fachowcami  w  dziedzinie  zarządzania  ruchem.  Zlecono 
dokumentację. Wydatki publiczne muszą być dokonywane w sposób celowy. Dokumentacja została 
wykonana i uzgodniona z Inżynierem Miasta, natomiast nie uzyskano zgody Zarządu Dróg i Zieleni 
Miejskiej. Dokumentacja nie może być zrealizowana, potrzebna będzie także opinia eksperta w tej 
sprawie. 

W odpowiedzi na zapytanie radnego Roberta Rządzińskiego odnośnie samochodu dla DPS-
u odpowiedź zostanie udzielona w punkcie dotyczącego projektu uchwały. 

Członek  Zarządu-  p.  Adam  Krasiński  odpowiadając  na  pytanie  radnego  Roberta 
Rządzińskiego dotyczącego przebudowy drogi Lutomiersk- Kazimierz- Puczniew powiedział,  że 
odbyło się spotkanie z Wójtem Gminy Lutomiersk i ustalono, iż dokumentacja będzie wspólnie 
finansowania w połowie przez Gminę Lutomiersk i w połowie przez Powiat Pabianicki. Kwoty w 
wysokości 60 tys. zł. zapłaci każda ze stron. Zadanie dotyczy drogi od Kazimierza do Puczniewa. 
Zakres prac przedstawia się następująco: położenie warstwy wyrównującej i warstwy ścieralnej. 
Długość tego odcinka będzie wynosił  około 9,5 km. Zakresem dokumentacji  objęte będą także 
chodniki, które zostaną ułożone. W Puczniewie będą to dwa odcinki: jeden około 350 m, drugi 
około  700  m,   w  Zdziechowie  planowany  jest  chodnik  długości  około  500  m  natomiast  w 
Kazimierzu chodnik o długości  100 m.  Odnośnie  Szydłowa została wykonana dokumentacja,  z 
której pozostało około 350 m chodnika do wykorzystania w ramach tej dokumentacji. Ponadto w 
Szydłowie  planowane  jest  poszerzenie  jezdni  do  5,5  m  szerokości.  W  ramach  prac  będzie 
zrealizowane odtworzenie, oczyszczenie rowów i naprawa przepustów, które uległy zniszczeniu. 

Sekretarz Powiatu- p. Jacek Barasiński w odpowiedzi na zapytanie radnego Pawła Piechoty, 
umowa została zawarta na rok, od 1.01.2012 roku do końca roku. Składka na ubezpieczenie OC 
dróg powiatowych w roku ubiegłym wynosiła 120 tys. zł, w tym roku ta składka wyniosła 43 tys. 
zł.  Skutkiem  przeprowadzenia  przetargu  na  ubezpieczenie  działalności  mienia  Powiatu  była 
możliwość doprowadzenia do ubezpieczenia działalności mienia Powiatu i Starostwa Powiatowego 
i jednostek organizacyjnych Powiatu. 

Radny Paweł Piechota zapytał do jakiej kwoty Powiat jest ubezpieczony odnośnie szkód  na 
drogach powiatowych? 
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Sekretarz Powiatu- w ubezpieczeniu na rok 2012 nie ma franczyzy. 

Ad. 5
Dotyczy punktu:  Udzielanie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych z poprzednich 

sesji.
Przewodniczący poinformował, iż odpowiedzi zostały udzielone na poprzedniej Sesji.

Ad. 6
Dotyczy punktu: Interpelacje i zapytania radnych.
P. R. Kraska zwrócił się z zapytaniami dotyczącymi:

            -  przeprowadzonych rozmów z władzami gminy Pabianice, jaki był efekt tych rozmów?
            -  budowy drogi S14, kiedy nastąpi zakończenie budowy?
            -  budowy drogi S8, czy zostały podpisane umowy odnośnie uszkodzeń dróg powiatowych
              przez które ww. droga będzie prowadziła.   

P. M. Pawlak - Szpotan zwróciła się z zapytaniem dotyczącym:
-  terminu przetargu na budowę ulicy Jana Pawła w Ksawerowie.
P. Ł. Stencel zwrócił się z zapytaniami dotyczącymi:
-  terminu  ogłoszenia  naboru  na  przyznanie  dotacji  dla  stowarzyszeń  sportowych,  kiedy 
zakończy  się  procedura  i  kiedy  nastąpi  podpisanie  umów  i  przyznanie  środków  dla 
stowarzyszeń?
-  realizacji  budowy  hali,  czy  prace  odbywają  się  zgodnie  z  harmonogramem  i  jakie 
czynności są obecnie podejmowane? 
P. W. Stanek zwrócił się z zapytaniami i interpelacjami dotyczącymi:
- audytu oświatowego, czy będą ograniczenia w szkołach dotyczące zatrudnienia?
- jaką wysokość środków można zaoszczędzić po zastosowaniu się do zaleceń audytu? 
- akcji zima, ile zostało zaoszczędzonych pieniędzy i na co zostaną przeznaczone ww.
 oszczędności? 
- mostu w Talarze, na jakim etapie przedstawia się procedura uzyskania odszkodowania od 
ubezpieczyciela? 
- naboru do szkół, czy zostały przeprowadzone rozmowy z dyrektorami szkół w temacie 
utworzenia klasy usportowionej?
P. A. Kurzawski zwrócił się z zapytaniami i interpelacjami dotyczącymi:
- naboru do szkół ponadgimnazjalnych, jak będą przedstawiały się limity do poszczególnych 
szkół?
-  zmiany w strukturze szkół zawodowych, zwrócił się z prośbą o przedstawienie propozycji 
jakie Ministerstwo planuje zrealizować.
- tymczasowej przeprawy przez most w Talarze, jak przedstawiają się dalsze zamierzenia 
Zarządu w tej sprawie? 
P. K. Pacholak zwrócił się z zapytaniami i interpelacjami dotyczącymi:
-  prowadzonych  działań  w  zakresie  zimowego  utrzymania  dróg,  jakie  działania  zostały 
przeprowadzone?
- czy Zarząd podejmuje działania w zakresie ograniczenia  niszczenia  dróg powiatowych 
przez samochody ciężarowe, w szczególności dotyczy to drogi Porszewice- Lutomiersk?
P. R. Kunka zwrócił się z zapytaniami:
- dot. obrotu nieruchomościami, w szczególności nieruchomość na ul. Kazimierza/ Piotra 
Skargi, jak przedstawia się ta sprawa? Kiedy planowany jest przetarg i na jaką kwotę? 
- dot. skrzyżowania na ul. 20-Stycznia i Myśliwskiej, czy w rozmowach z władzami Miasta 
Pabianice został rozważany aspekt odnośnie zamiany pierwszeństwa na tym skrzyżowaniu? 
P. M. Ciechański zwrócił się z zapytaniami: 
- dot. regulacji ruchu na ul. Zamkowej, w szczególności wyjazdu z ul. Okulickiego, został 
 w tej sprawie złożony wniosek do Prezydenta Miasta, jakie są dalsze losy ww. wniosku? 

3



- dot. remontu szkół powiatowych, jakie remonty są przewidziane? 
P. W. Flajszer zwrócił się z zapytaniami i interpelacjami:
- czy istnieją uchwały Rad Gmin Powiatu Pabianickiego o współfinansowaniu inwestycji

             drogowych?
- czy jest monitorowany stan techniczny obiektów wydzierżawianych przez Powiat, 

              w szczególności Wyższa Szkoła Ekonomiczna- Humanistyczna? 
- czy istnieje możliwość transmisji on-line obrad sesji Rady Powiatu? 
- czy Powiat Pabianicki rozważał możliwość przystąpienia do powiatów światłowodowych? 
- czy w szkołach powiatu funkcjonuje stawka za dojazd nauczyciela własnym 

              środkiem transportu na zajęcia z uczniem? Jeśli tak, to ile ona wynosi za kilometr? 
- zwrócił się z prośbą o zainicjowanie działań, które uzupełniłyby środki na aktywną formę

              zwalczania bezrobocia. Czy istnieje możliwość zwiększenia środków w tym temacie? 
- dot. sprawy lisów, które pojawiły się w okolicach szkoły podstawowej nr 17, zgodnie 

              z prawem łowieckim jak wygląda postępowanie w takiej sytuacji, czy istnieją procedury na
              linii Prezydent- Starosta i koła łowieckie? Jaka jest procedura działania w takiej sytuacji?

- odnośnie odpłatności za korzystanie z obiektu Miejskiego Ośrodka Kultury zwrócił się 
              z prośbą  do dyrektorów szkół o współorganizację imprez, pozwoli to ominąć taryfikator. 

- jakie są zalecenia sanepidu dla szkół powiatowych oraz jakie są zalecenia Straży Pożarnej 
              i czy którekolwiek z prac remontowych zostaną wykonane w okresie zbliżających się ferii? 

- jaki jest stan przygotowania Wydziału Oświaty i szkół powiatowych do rozporządzenia
         oświatowego, w szczególności jeden komputer na jednego ucznia oraz dziennik elektroniczny. 

- odnośnie pozwów geodetów za niezgodne z prawem pobieranie przez Starostwa
          Powiatowe na terenie całego kraju opłat za kartowanie i sporządzanie kopii map, czy dotyczy
          to także Powiatu Pabianickiego? Jeżeli tak, to w jakiej skali?  

P. P. Kania zwrócił się z zapytaniem:
- dot. budowy mostu w Talarze, kiedy nastąpi rozpoczęcie inwestycji?  

Ad. 7
Dotyczy  punktu:  Informacja  o  stanie  bezpieczeństwa  ochrony   przeciwpożarowej  oraz 

zagrożenia  pożarowe  na  terenie  powiatu  –  rozpatrzenie  informacji  Komendanta  Powiatowego 
Państwowej Straży Pożarnej.  

Informację  przedstawił p.  Jerzy  Minias-  Komendant  Powiatowy  Państwowej  Straży 
Pożarnej (załącznik nr 5).

Przewodniczący  Komisji  Spraw  Obywatelskich,  Promocji  oraz  Rozwoju  Powiatu 
poinformował  o  przyjęciu  do  wiadomości  informacji  o  stanie  bezpieczeństwa  ochrony 
przeciwpożarowej oraz zagrożenia pożarowe na terenie powiatu. 

Wiceprzewodniczący RPP- p. Waldemar Flajszer zapytał, czy Powiatowa Komenda Straży 
Pożarnej  jest  powiadamiana  o  transporcie  materiałów  łatwopalnych  i  czy  taki  transport  jest 
zabezpieczony? 

Wiceprzewodniczący  RPP-  p.  Marek  Ciechański  zapytał  w  jaki  sposób  zwalcza  się 
patologie, w szczególności fałszywe alarmy i umyślne podpalenia? 

Radny Paweł  Piechota  odnośnie  wydanych  5  zakazów  eksploatacji  w roku  poprzednim 
zapytał, czy te zakazy nadal funkcjonują, jeżeli tak to czy jest to kontrolowane przez Powiatową 
Straż  Pożarną?  Ponadto  zapytał,  czy  kara  nałożona  na  właściciela  obiektu  –  Szpitala 
Psychiatrycznego  w  Pabianicach  została  wyegzekwowana  oraz  czy  zalecenie  nałożone  przez 
Powiatową Straż Pożarną zostało zrealizowane w tymże szpitalu?    

 Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej - p. Jerzy Minias w odpowiedzi na 
pierwsze pytanie powiedział,  że nie ma przepisów, które obligowałyby do informowania Straży 
Pożarnej  o  tego  typu  transporcie.  Nie  ma  takich  informacji.  Takie  transporty  odbywają  się 
codziennie, np. transport paliw płynnych na stacje benzynowe. Są stosowne przepisy określające 
jak taki transport ma wyglądać, jak ma być zabezpieczony pojazd i jak oznakowany, w co ma być 
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wyposażony, jakie kwalifikacje muszą spełniać osoby przewożący taki materiał. Były prowadzone 
kontrole  tych  środków  transportu  z  udziałem  Policji,  przepisy  nie  dają  uprawnień  do 
przeprowadzania kontroli przez Straż Pożarną.  

Odnośnie patologii, w ubiegłym roku fałszywych alarmów było 47 z czego większość  to 
alarmy w tzw. dobrej wierze, których było 26. Ponadto 8 alarmów to alarmy z sygnalizacji alarmu 
pożarowego.  Typowych  alarmów  złośliwych  było  w  ubiegłym  roku  12.  Namierzenie  osób 
zgłaszających fałszywe alarmy jest  trudne,  jednakże  udało  się  namierzyć  taką  osobę  w gminie 
Lutomiersk, Policja podjęła stosowne działania wobec tej osoby. Odnośnie podpaleń, co roku jest 
duża ilość podpaleń nieużytków rolnych. 

W związku z odpowiedzią na zapytanie dotyczące zakazów eksploatacji, było 5 zakazów, 
dwa z nich to zakazy kierowane konkretnie do danych obiektów. Decyzje zakazujące eksploatacji 
są decyzjami, którym nadano rygor natychmiastowej wykonalności. Straż Pożarna nie kontroluje 
przestrzegania wydanych zakazów. 

Odpowiadając  na  ostatnie  pytanie  dot.  szpitala  psychiatrycznego,  wyjaśnił,  iż  została 
wydana  decyzja  z  terminem  realizacji.  Zalecenia  nie  zostały  wykonane  w  terminie,  kontrola 
sprawdzająca  potwierdziła  ten  fakt.  Została  nałożona  grzywna  i  sprawa  została  skierowana  do 
egzekucji, do Urzędu Skarbowego.  

Starosta Pabianicki wyraził słowa podziękowania za całoroczną współpracę, która układała 
się  bardzo  dobrze.  Ponadto  zadeklarował  pomoc  ze  strony  Powiatu  w  zakupie  drabiny 
wysokosiężnej. 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej podziękował za wsparcie uzyskane ze 
strony Powiatu.   

Wobec  braku  dalszych  głosów  w  dyskusji  Informacja  o  stanie  bezpieczeństwa  ochrony 
przeciwpożarowej oraz zagrożenia pożarowe na terenie powiatu  została przyjęta do wiadomości. 
   
Ad. 8

Dotyczy  punktu:  Informacja  Zarządu  Powiatu  Pabianickiego  dotycząca  obrotu 
nieruchomościami powiatowymi za drugie półrocze 2011 r. (załącznik nr 6).

Informację omówił p. Krzysztof Habura- Starosta Pabianicki.  
Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów, Komisji Infrastruktury Technicznej,  Ochrony 

Środowiska  i  Rolnictwa  oraz  Komisji  Rewizyjnej  poinformowali  o  przyjęciu  do  wiadomości 
informacji  Zarządu Powiatu  Pabianickiego dotycząca  obrotu nieruchomościami  powiatowymi za 
drugie półrocze 2011 r.

Radny Waldemar Flajszer zasugerował, aby w celu uzyskania większych zysków zastanowić 
się nad przekształceniem 43 hektarowej działki w teren inwestycyjny.  

Wobec  braku  dalszych  głosów  w  dyskusji  Informacja  Zarządu  Powiatu  Pabianickiego 
dotycząca obrotu nieruchomościami powiatowymi za drugie półrocze 2011 r.  została przyjęta do 
wiadomości. 

Ad. 9
Dotyczy punktu: Przyjęcie uchwał w sprawie:

a) zmiany Uchwały Nr XXI/117/11 Rady Powiatu Pabianickiego z dnia 22 grudnia 2011 roku 
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Pabianickiego.

Projekt uchwały przedstawiła p. Elżbieta Piekielniak- Skarbnik Powiatu. 
Przewodniczący  Komisji:  Budżetu  i  Finansów,  Infrastruktury  Technicznej,  Ochrony 

Środowiska    i  Rolnictwa,,  Spraw Obywatelskich,  Promocji  oraz  Rozwoju  Powiatu,  Oświaty  i 
Wychowania  oraz  Komisji  Rewizyjnej  poinformowali  o  pozytywnym  zaopiniowaniu  projektu 
uchwały.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący przystąpił do głosowania imiennego ww. 
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projektu uchwały. W wyniku głosowania (załącznik nr 7 ):  
za – 16 radnych, przeciw – 0 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu 
Uchwała  Nr  XXII/125/12  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  XXI/117/11  Rady  Powiatu 

Pabianickiego z dnia 22 grudnia 2011 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Pabianickiego została podjęta. 
b)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Pabianickiego.

Projekt  uchwały  wraz  z  autopoprawką  Zarządu  Powiatu  Pabianickiego  przedstawiła  p. 
Elżbieta Piekielniak- Skarbnik Powiatu. 

Przewodniczący  Komisji:  Budżetu  i  Finansów,  Infrastruktury  Technicznej,  Ochrony 
Środowiska    i  Rolnictwa,  Spraw  Obywatelskich,  Promocji  oraz  Rozwoju  Powiatu,  Oświaty  i 
Wychowania  oraz  Komisji  Rewizyjnej  poinformowali  o  pozytywnym  zaopiniowaniu  projektu 
uchwały.  

Radny Waldemar Flajszer zapytał, czy istnieje możliwość zakupu samochodu z przystawką 
windy dla niepełnosprawnych? 

Wicestarosta Powiatu – p. Irena Grenda, wniosek do PFRON-U został złożony w czerwcu 
2010 roku. Wniosek nie został rozpatrzony ze względu na brak środków. Pierwszy projekt na zakup 
mikrobusa w Placówce Opiekuńczo- Wychowawczej opiewał na kwotę 120 tys. zł. Projekt ten jest 
realizowany i  pod koniec lutego 2012 roku bus  zostanie  przekazany placówce.  Zakup drugiego 
samochodu był zakupem potrzebnym, miał służyć do przewozu podopiecznych z Domu Pomocy 
Społecznej w Pabianicach. DPS składa się z dwóch obiektów: jeden przy ul. Wiejskiej i drugi przy 
ul. Łaskiej. Główny punkt to jest ul. Wiejska. Jeden samochód miał służyć do przewozu żywności, a 
drugi do transportu osób. Jest możliwość zakupu jednego samochodu, który spełniałby dwie ww.
funkcje. Nie ma możliwości zakupu samochodu z platformą windy, natomiast w przyszłości nie ma 
przeciwwskazań do zamontowania windy w samochodzie. Samochód miałby 6- 7 miejsc siedzących. 

Radny Waldemar Flajszer zapytał, czy zamontowanie haka i przyczepy do samochodu jest 
niemożliwe?  

P. Irena Grenda- jest to możliwe do zrealizowania, wiąże się to z dodatkowymi kosztami. 
Mikrobus  nie  może ciągnąć  przyczepy.  Samochód przez  5  lat  musi  spełniać  wymogi  określone 
wnioskiem. 

Radny Włodzimierz Stanek zapytał, kiedy Dom Dziecka otrzyma auto?
P. Irena Grenda- 29.02.2012 roku. 
Wobec  braku  dalszych  głosów  w  dyskusji  Przewodniczący  przystąpił  do  głosowania 

imiennego ww. projektu uchwały. W wyniku głosowania (załącznik nr 8):  
za – 18 radnych, przeciw – 0 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu 
Uchwała  Nr  XXII/126/12  w  sprawie  zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Powiatu 

Pabianickiego wraz z autopoprawką Zarządu Powiatu Pabianickiego została podjęta. 

c) zmian budżetu Powiatu Pabianickiego na 2012 rok.
Projekt uchwały wraz z autopoprawką Zarządu Powiatu Pabianickiego omówiła p. Skarbnik 

Powiatu. 
Przewodniczący  Komisji:  Budżetu  i  Finansów,  Infrastruktury  Technicznej,  Ochrony 

Środowiska   i Rolnictwa, Oświaty i Wychowania, Spraw Obywatelskich, Promocji oraz Rozwoju 
Powiatu oraz Komisji Rewizyjnej poinformowali o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały.  

Radny Waldemar Flajszer wyraził zadowolenie z realizacji budowy bieżni. 
Wobec  braku  dalszych  głosów  w  dyskusji  Przewodniczący  przystąpił  do  głosowania 

imiennego ww. projektu uchwały. W wyniku głosowania (załącznik nr 9):  
za – 16 radnych, przeciw – 0 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu 
Uchwała Nr XXII/127/12 w sprawie zmian budżetu Powiatu Pabianickiego na 2012 rok wraz 

z autopoprawką Zarządu Powiatu Pabianickiego została podjęta. 
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 Radny Robert Kraska zwrócił się z wnioskiem formalnym o zarządzenie przerwy w obradach.  
Przewodniczący Rady Powiatu Pabianickiego zarządził 10 minut przerwy.     
Obrady zostały wznowione o godzinie 12.15

d) zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2012 roku.
Projekt uchwały przedstawiła p. Skarbnik Powiatu.  
Przewodniczący Komisji:  Budżetu i  Finansów oraz Komisji  Rewizyjnej  poinformowali  o 

pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały.  
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący przystąpił do głosowania imiennego ww. 

projektu uchwały. W wyniku głosowania (załącznik nr 10):  
za – 15 radnych, przeciw – 0 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu 
Uchwała Nr XXII/128/12 w sprawie  zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2012 roku 

została podjęta. 

e)  wyrażenia zgody na zawarcie z Gminą Miejską Pabianice porozumienia w sprawie powierzenia 
Miejskiej Bibliotece Publicznej im. Jana Lorentowicza w Pabianicach zadań Powiatowej Biblioteki 
Publicznej dla Powiatu Pabianickiego. 

Projekt uchwały omówiła p. Magdalena Werstak- Członek Zarządu. 
Przewodniczący  Komisji:  Budżetu  i  Finansów,  Spraw  Obywatelskich,  Promocji  oraz 

Rozwoju Powiatu  poinformowali o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały.  
Radny  Waldemar  Flajszer  zwrócił  uwagę  na  propozycję  komisji  Budżetu  i  Finansów 

odnośnie umieszczenia na obiekcie biblioteki napisu, iż pełni ona funkcję biblioteki powiatowej.  
Radny Krzysztof Pacholak zaproponował, aby na stronie internetowej Powiatu oraz Miejskiej 

Biblioteki  został zamieszczony podobny napis.   
Członek Zarządu- p. Magdalena Werstak, na stronie internetowej Powiatu jest odniesienie do 

strony internetowej Miejskiej Biblioteki i na stronie biblioteki również widnieją zapisy, iż pełni ona 
funkcję biblioteki powiatowej.  

Wobec  braku  dalszych  głosów  w  dyskusji  Przewodniczący  przystąpił  do  głosowania 
imiennego ww. projektu uchwały. W wyniku głosowania (załącznik nr 11):  

za – 15 radnych, przeciw – 0 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu 
Uchwała  Nr  XXII/129/12  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  z  Gminą  Miejską 

Pabianice  porozumienia  w  sprawie  powierzenia  Miejskiej  Bibliotece  Publicznej  im.  Jana 
Lorentowicza w Pabianicach zadań Powiatowej  Biblioteki  Publicznej  dla Powiatu Pabianickiego 
została podjęta. 

f)  przyjęcia  ,,Powiatowego  programu  zapobiegania  przestępczości  oraz  porządku  publicznego  i 
bezpieczeństwa obywateli na lata 2012-2015”. 

Projekt uchwały przedstawił p. Starosta Pabianicki.   
Przewodniczący Komisji: Spraw Obywatelskich, Promocji oraz Rozwoju Powiatu, Komisji 

Oświaty i Wychowania  poinformowali o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały.  
Wobec braku  głosów w dyskusji Przewodniczący przystąpił do głosowania imiennego ww. 

projektu uchwały. W wyniku głosowania (załącznik nr 12):  
za – 15 radnych, przeciw – 0 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu 
Uchwała  Nr  XXII/130/12  w  sprawie  przyjęcia  ,,Powiatowego  programu  zapobiegania 

przestępczości oraz porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli na lata 2012-2015” została 
podjęta. 

g) wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Pabianickiego. 
Projekt uchwały omówiła p. Irena Grenda- Wicestarosta Powiatu. 
Przewodniczący Komisji:  Infrastruktury Technicznej,  Ochrony Środowiska   i  Rolnictwa, 
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oraz Komisji Rewizyjnej poinformowali o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały.  
Wobec braku  głosów w dyskusji Przewodniczący przystąpił do głosowania imiennego ww. 

projektu uchwały. W wyniku głosowania (załącznik nr 13):  
za – 15 radnych, przeciw – 0 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu 
Uchwała  Nr  XXII/131/12  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  użyczenie  nieruchomości 

stanowiącej własność Powiatu Pabianickiego została podjęta. 

h) przyjęcia sprawozdania Starosty Pabianickiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa 
i Porządku za rok 2011.

Projekt uchwały przedstawił p. Starosta Pabianicki.   
Przewodniczący  Komisji  Spraw  Obywatelskich,  Promocji  oraz  Rozwoju  Powiatu 

poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały.  
Wobec braku  głosów w dyskusji Przewodniczący przystąpił do głosowania imiennego ww. 

projektu uchwały. W wyniku głosowania (załącznik nr 14):  
za – 14 radnych, przeciw – 0 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu 
Uchwała Nr XXII/132/12 w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty Pabianickiego 

z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2011 została podjęta. 

Ad. 10
Dotyczy punktu: Udzielanie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
Członek Zarządu – p. Adam Krasiński w odpowiedzi na zapytanie radnego Roberta Kraski:
- dot. rozmów z władzami gminy Pabianice, dotyczyło ono dokumentacji w zakresie robót, 

które mają zostać wykonane przy założeniu, że zostanie złożony wniosek do NPPDL. Ze strony 
Powiatu jest zabezpieczone 150 tys. zł na tą dokumentację, ze strony gminy ma to być kwota 100 
tys. zł. Odcinek, który był analizowany to odcinek wzdłuż drogi powiatowej nr 3308 E od drogi 
krajowej  71  do  drogi  powiatowej  nr  4911  E.  Długość  tego  odcinka  to  4,  3  km.  Zakres  prac 
zrealizowanych przy tym zadaniu to wykonanie poszerzenia drogi do 5,5 m, wykonanie nakładki, 
chodnika oraz oczyszczenie rowów. 

- dot. drogi S14, firma KIRSCHNER zwróciła się z prośbą do Zarządu, aby umożliwić im 
przejazd  z  drogi  krajowej  do  obwodnicy  S14,  korzystając  z  drogi  3308  E.  Na  chwilę  obecną 
wykonawca ww. odcinka (firma Kirschner) nie ma zgody ze strony Powiatu na wykorzystywanie tej 
drogi  powiatowej,  gdyż  odcinek  tej  drogi  byłby  za  bardzo  obciążony.  Podjęto  decyzję  na 
niewyrażenie  zgody  na  udostępnienie  tego  odcinka  jako  dojazdowego  z  drogi  krajowej  do 
obwodnicy.  Powodem  było  to,  że  wykonawca  nie  wywiązał  się  z  porozumienia  dotyczącego 
naprawy zniszczeń związanych z realizacją jego inwestycji.   

- dot. drogi ekspresowej S8, odbyło się spotkanie z przedstawicielem wykonawcy 
odcinka 8,  jest  to odcinek zlokalizowany w pobliżu Róży,  w pobliżu węzła  do A1. To zadanie 
będzie  wykonywała  firma  BUDIMEX.  Na  tym  spotkaniu  została  przedstawiona  propozycja 
porozumienia  i  wstępne  propozycje  wykonawcy,  którymi  drogami  powiatowymi  zostanie 
skierowany ruch samochodów. Nie podjęto decyzji,  gdyż odbędzie się spotkanie trójstronne,  na 
którym trzecim partnerem w rozmowach jest firma, która realizuje odcinek od węzła Róża w stronę 
Wrocławia. Należy wyprowadzić wspólne trójstronne porozumienie. Jednym z pomysłów ze strony 
Powiatu  było  zabezpieczenie  się  odnośnie  egzekwowania  pewnych  napraw  dróg  powiatowych 
zniszczonych w trakcie realizacji zadań poprzez wprowadzenie zapisów do porozumień w formie 
kaucji. Ze strony wykonawcy jest wyjaśnienie, iż ww. zapis jest niezgodny z przepisami. Najpierw 
wykonawca  musi  uzyskać  opinię  ze  strony  Powiatu,  czy  wszystko  co  zostało  zawarte  w 
porozumieniu  zostało  zrealizowane.  Jeżeli  pewne  naprawy nie  zostaną  wykonane,  GDDiA nie 
odbierze inwestycji od wykonawcy. 

Starosta – p. Krzysztof Habura w odpowiedzi na zapytanie radnego Marka Ciechańskiego:
-  dot.  skrzyżowania  ul.  Zamkowej  i  Okulickiego,  Komisja  Bezpieczeństwa  i  Porządku 
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wystosowała wniosek do Prezydenta Miasta o przestawienie organizacji ruchu, gdyż należy to do 
właściciela  i  zarządcy drogi,  a  jest  to  droga gminna.  Prezydent  wystosował  pismo do Zarządu 
Powiatu, iż taki projekt zostanie przekazany do zaopiniowania do końca grudnia 2011 roku. 
W najbliższym czasie na pewno Powiat otrzyma ww. projekt. 

W odpowiedzi na zapytanie radnego Waldemara Flajszera dot. działań odnośnie zwalczania 
bezrobocia, działania  są  czynione,  zostały  zrealizowane  programy  m.in.  ,,Tygrysy  Biznesu”, 
,,Pracuje dla siebie”, z których korzystają mieszkańcy Powiatu. PUP prowadzi pracę nad dalszymi 
projektami, aby zwiększyć środki otrzymane z funduszu pracy.  

Członek Zarządu – p. Adam Krasiński w odpowiedzi na zapytanie radnej Moniki Pawlak-
Szpotan dot. terminu przetargu na budowę ul. J. Pawła w Ksawerowie powiedział, że planowany 
termin ogłoszenia przetargu jest planowany na 24 lutego 2012 roku. 

 Członek Zarządu – p. Magdalena Werstak w odpowiedzi na zapytanie radnego Łukasza 
Stencla dot. terminu na przyznanie dotacji dla stowarzyszeń sportowych, 1.02. 2012 roku ukaże się 
na  stronie  Powiatu  informacja  o  możliwości  składania  wniosku  na  dotacje.  Termin  składania 
wniosków do 17.02.2012 roku, a w terminie do 16.03.2012 zostaną ogłoszone wyniki przyznawania 
dotacji.  Odnośnie  podpisywania  umów,  zostaną  one  podpisywane  wg.  kolejności  planowanych 
imprez. 

 Członek Zarządu – p. Adam Krasiński w odpowiedzi na zapytanie radnego Łukasza Stencla 
dot.  hali  sportowej, prace  trwają,  odbywają  się  zgodnie  z  harmonogramem,  najlepiej  można 
przekonać się o tym naocznie.   

 Członek Zarządu – p. Tadeusz Rosiak w odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnego 
Włodzimierza Stanka: 

- dot. audytu oświatowego, celem głównym audytu było zagwarantowanie dzieciom 
i młodzieży mieszkającej w Pabianicach a także w okolicznych gminach dostępu do oświaty na 
najwyższym poziomie przy jednoczesnym utrzymaniu pełnej kontroli nad wydatkami związanymi 
z prowadzeniem placówek. Z wynikami audytu zostali zapoznani Członkowie Komisji Oświaty 
i Wychowania, dyrektorzy szkół oraz Zarząd. Odbyła się dyskusja na temat planowanych założeń 
przy standaryzacji.  

-  dot. naboru do szkół, przedstawił kierunki kształcenia w poszczególnych placówkach: 
- Zespół Szkół nr 1: technik budowlany, technik mechanik, technik mechatronik, technik mechanik 
lotniczy,  fryzjer,  mechanik  pojazdów samochodowych,  monter,  operator  obrabiarki  skrawającej, 
murarz, tynkarz, monter zabudowy i robót wykończeniowych w budownictwie. 
-  Zespół  Szkół  nr  2:  technik  analityk,  technik elektryk,  technik  elektronik,  technik informatyk, 
technik ochrony środowiska, technik technolog, technik papiernictwa. 
-  szkoły  zawodowe  w  ZS  nr  2:  elektryk,  kucharz,  wędliniarz,  operator  maszyn  i  przemysłu 
spożywczego, operator urządzeń przemysłu chemicznego i elektromechanik. 
- Zespół Szkół nr 3: technik ekonomista, technik handlowiec, technik modelarstwa, technik usług 
fryzjerskich,  technik  spedytor,  technik  obsługi  turystycznej,  technik  kelner.  Dodatkowo  będzie 
można uzyskać tytuł technika rachunkowości, technika usług kosmetycznych, technika księgarstwa.
- odnośnie liceów, w I i II Liceum Ogólnokształcącym zostanie utworzonych 6 klas 24-osobowych 
i 2 klasy w PZE w Konstantynowie Łódzkim. Tak przedstawiają się ustalenia, specjalności tych klas 
nie odbiegają od ubiegłorocznych.      

-  dot.  utworzenia  klasy  usportowionej, sprawa  jest  w  toku  załatwiania,  wiąże  się  to  z 
otrzymaniem  pozytywnych  opinii  na  temat  nowelizacji  programów  nauczania   z  wychowania 
fizycznego.  Opinię  ww.  wydaje  nauczyciel-  doradca  zatrudniony  w  Wojewódzkim  Ośrodku 
Doskonalenia  Zawodowego  Nauczycieli.  Plany  idą  w  dobrym  kierunku  i  utworzenie  klasy 
usportowionej planowane jest na dzień 1 września 2012 roku. 

Radny  Łukasz  Stencel  wyraził  słowa  podziękowania  dla  Zarządu  za  utworzenie  klasy 
usportowionej. 

W odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnego Andrzeja Kurzawskiego:
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- dot. limitów naboru do szkół, zostały ustalone limity przyjmowania uczniów do szkół, 140 
uczniów w placówkach w Pabianicach, 50 uczniów zostanie przyjętych do PZE w Konstantynowie 
Łódzkim. 

- dot. zmian w strukturze szkół zawodowych, zostały podpisane nowe rozporządzenia ws. 
programu  kształcenia  zawodowego,  jest  rozporządzenie  kształcenia  ustawicznego  w  formach 
pozaszkolnych  oraz  rozporządzenie  o  egzaminach  eksternistycznych.  Rozporządzenia  te 
umożliwiają szkołom zawodowym prowadzenie dodatkowych zajęć. Zmiany dotyczą kwalifikacji 
zawodów. Zmiany będą polegać na likwidacji liceów profilowanych, likwidacja zasadniczych szkół 
zawodowych  2-  letnich,  zmiany  związane  z  nazwą  zawodów.  Szkoły  zostaną  likwidowane 
cyklicznie. Do 2015 roku licea profilowane powinny zostać wyprowadzone ze szkół zawodowych. 

Członek Zarządu – p. Adam Krasiński w odpowiedzi na zapytania i interpelację radnego 
Włodzimierza Stanka:

-   dot.  akcji  zima, zostały podpisane  porozumienia  na  zimowe utrzymanie  dróg,  kwoty 
przedstawiają  się  następująco:  Pabianice-  170  tys.  zł,  Dobroń-  35  tys.  zł.,  Dłutów-  45  tys.  zł, 
Konstantynów  Łódzki-  32  tys.  zł.  Natomiast  Gminę  Lutomiersk,  Gminę  Miejską  Pabianice  i 
Ksawerów obsługuje  firma  ,,WŁODAN”,  która  została  wyłoniona  w  drodze  przetargu,  została 
podpisana umowa na kwotę 288 208 zł. Odnośnie realizacji ww. umów, wpłynęły faktury 
w listopadzie,  grudniu  i  częściowo za  styczeń.  Za  zimowe utrzymanie  dróg  w  Pabianicach  za 
listopad i grudzień faktura opiewała na kwotę łączną 31 397 zł., w pozostałych gminach na dzień 
24 stycznia 2012 roku kwoty przedstawiają się następująco: Dobroń- 5,5 tys. zł, Dłutów- 13 494 zł, 
Konstantynów Łódzki-11 500 zł i umowa z firmą ,,WŁODAN” - 65 182 zł. Łącznie jest to kwota 
127 74 zł. Łączna suma porozumień i umowy to 570 tys. zł. Z uwagi na to, że umowy są zawarte do 
marca 2012 roku nie należy dysponować oszczędnościami. 

-  dot.  odszkodowania  za  zniszczony  most  w  Talarze,  w  piśmie  otrzymanym  od  firmy 
ubezpieczeniowej ,,Generali” szkody wyceniono na kwotę 22 842 zł. Zarząd Powiatu przesłał swoją 
wycenę do ww. firmy, która opiewa na kwotę 216 621 zł. Odpowiedź firmy ubezpieczeniowej ma 
być znana w najbliższym czasie.  

W odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnego Krzysztofa Pacholaka, 
-  dot.  działań w zakresie zimowego utrzymania dróg,  każda gmina zobowiązana jest  do 

przysyłania harmonogramów odnośnie liczby wyjazdów. W harmonogramie jest zawarta data, ilość 
wyjazdów i działania jakie zostały wykonane. Harmonogram to niezbędny załącznik do faktury 
przekazywanej przez gminy.

- dot. działań w zakresie ograniczenia niszczenia drogi powiatowej Porszewice- Lutomiersk,
w  roku  2011  na  ww.  drodze  odbywał  się  wzmożony  ruch  samochodów  ciężarowych 
dostarczających kruszywo na budowę drogi  ekspresowej  S8,  te  auta  jeździły na  zlecenie  firmy 
,,BUDIMEX”.  Firma ww. zgłosi  się  do podwykonawców z  prośbą  o  naprawę drogi,  ze  strony 
Powiatu dokonano pełnego monitoringu i archiwizacji uszkodzeń. Te materiały zostały przekazane 
wykonawcy  i  jeżeli  podwykonawcy  nie  naprawią  ww.  odcinka  drogi,  firma  ,,BUDIMEX” 
zobowiązała się do naprawy drogi na własny koszt.     

 W odpowiedzi na zapytanie radnego Pawła Kanii oraz radnego Andrzeja Kurzawskiego, 
dot.  mostu  w Talarze,  stoi  przeprawa tymczasowa,  która  bardzo dobrze  spełnia  swoje  zadanie. 
Zarząd rozważa zakup takiej samej konstrukcji i rozliczenie się z Agencją Rezerw Materiałowych. 
W planach budżetowych jest zapis o przeznaczeniu 300 tys. zł na przebudowę i naprawę  mostu. 
W sytuacji, gdyby znaleziono ww. konstrukcję kwota 300 tys. zł. zostałaby przeznaczona na zakup 
takiej konstrukcji. Natomiast, jeżeli nie udałoby się zakupić ww. konstrukcji zostanie realizowane 
zadanie  dotyczące  przebudowy.  Trzeba  będzie  ogłosić  przetarg  na  wykonanie  dokumentacji 
projektowej i ma to nastąpić w okolicach marca. Konstrukcja tymczasowa została wypożyczona do 
października 2012 roku. 

W odpowiedzi na zapytanie radnego Waldemara Flajszera dot. istnienia uchwał Rad Gmin o 
współfinansowaniu  inwestycji  drogowych,  Rady  Gmin  Powiatu  Pabianickiego  podejmą  w  tej 
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sprawie stosowne uchwały w styczniu 2012 roku.  
Wicestarosta Powiatu- p. Irena Grenda w odpowiedzi na zapytanie radnego Rafała Kunki 

dot. obrotu nieruchomościami, dnia 20 marca 2012 roku zostanie ogłoszony przetarg na sprzedaż 
nieruchomości na ul. Piotra Skargi, jeżeli nie zostanie rozstrzygnięty wówczas zostanie powtórzony.

Członek Zarządu – p. Adam Krasiński w odpowiedzi na zapytanie radnego Rafała Kunki 
dot. zmiany pierwszeństwa na skrzyżowaniu ul. 20-Stycznia i Myśliwskiej, propozycja dotycząca 
zmiany pierwszeństwa spotkała się z negacją ze strony Policji. Statystyka w ciągu 4 ostatnich lat na 
ww. skrzyżowaniu przedstawia się następująco: 39 zdarzeń drogowych (32 kolizje i 7 wypadków). 
Argumentacja Policji była następująca, iż ludzie jeżdżą na pamięć nie zwracając uwagi na znaki. 

Radny  Rafał  Kunka  wyraził  zdanie,  iż  argumentacja  ze  strony  Policji  jest  nietrafiona, 
zasugerował, że wystarczyłoby dobrze oznakować ww. skrzyżowanie.    

Członek  Zarządu  –  p.  Tadeusz  Rosiak  w  odpowiedzi  na  zapytanie  radnego  Marka 
Ciechańskiego  dot.  remontu  w  szkołach, przedstawił  następujące  działania  remontowe  w 
poszczególnych placówkach: 
- II Liceum Ogólnokształcące- malowanie korytarza
- I Liceum Ogólnokształcące- wymiana oświetlenia, malowanie i cyklinowanie
- Zespół Szkół nr 1 – dokończenie malowania sali nr 68 i nr 90
- Zespół Szkół nr 2 – wymiana 5 par drzwi
- Zespół Szkół nr 3- realizacja remontu bocznej klatki schodowej.  

Sekretarz  Powiatu-  p.  Jacek  Barasiński  w odpowiedzi  na  zapytania  radnego  Waldemara 
Flajszera:

-  dot.  transmisji  on-line  obrad  sesji, aby  zrealizować  ten  postulat  jest  potrzeba 
zmodernizowania  sieci  mikrofonów  i  taka  możliwość  jest  rozważana.  W  planach  są  zawarte 
wydatki  dot.  zakupów  nowych  serwerów,  od  których  będzie  zależeć  transmisja,  w  tej  chwili 
zamieszczenie linku skończyłoby się niepowodzeniem. 

- dot. przystąpienia do powiatów światłowodowych, jest to projekt realizowany przez Urząd 
Marszałkowski. Pomysł polega na zbudowaniu punktów dostępowych, w drugim etapie zostanie 
wyznaczony koordynator dostępu. Zakończenie projektu jest planowane na 2013 rok. 

Członek Zarządu – p. Tadeusz Rosiak w odpowiedzi na interpelacje radnego Waldemara 
Flajszera:

-  dot.  monitoringu  stanu  technicznego  obiektów  wydzierżawianych, budynek  Wyższej 
Szkoły Ekonomiczno- Humanistycznej jest w trakcie uzgadniania właściciela. 

-  dot.  opłat  za  dojazd  nauczyciela  własnym środkiem transportu  na  zajęcia  z  uczniem, 
istnieje rozporządzenie odnośnie  opłat  za dojazdy nauczycieli  do uczniów, natomiast  na terenie 
Powiatu Pabianickiego taka stawka nie funkcjonuje. 

- dot. odpłatności za korzystanie z obiektu MOK, w wydatkach za 2011 rok odnotowano 
2 przypadki, jeden przypadek z Liceum i drugi z ZS nr 1. Cena każdego wynajęcia wynosiła 150 zł. 

Odpowiedź uzupełniła p. Magdalena Werstak- Członek Zarządu Powiatu, temat korzystania 
z  obiektów MOK-u  powinien  być  rozstrzygnięty przez  Urząd Miejski.  Dobrym rozwiązaniem 
byłoby przeprowadzanie imprez w  Młodzieżowym Domu Kultury, szkoły powinny rozważyć taką 
propozycję. 

- dot. zaleceń sanepidu dla szkół powiatowych, są dwa zalecenia Sanepidu i dwa zalecenia 
Straży Pożarnej. Zalecenie Państwowego Wojewódzkiego Inspektoratu Sanitarnego z grudnia 2011 
roku  dot.  sprawy  Zespołu  Szkół  Specjalnych  Nr  5  w  Pabianicach,  sanitariaty  dla  dzieci 
upośledzonych  w  stopniu  znacznym  i  sanitariaty  dla  uczniów  gimnazjum specjalnego.  Termin 
realizacji ww. zaleceń to 31.12.2011 roku. Wystąpiono o pozyskanie środków od PFRON-u i  o 
przedłużenie terminu realizacji tych zaleceń. Następne zalecenie to uzyskanie dostępu do ciepłej 
wody w  pomieszczeniu sanitarno- higieniczne dla dziewcząt w ZS w Pabianicach przy ul.  Św. 
Jana.  Termin  wykonania  to  13.08.2012 roku,  gdyż  wiąże  się  to  z  położeniem dodatkowej  linii 
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dopływu wody. Zalecenia Państwowej Straży Pożarnej: pierwsze jest z 17.05.2011 r. nakazuje ZS 
nr 3 im. w Pabianicach wyposażenie klatek schodowych w urządzenie do usunięcia dymu i gazów 
pożarowych w nieprzekraczalnym terminie do 31.08.2013 roku. Podobne zalecenie dotyczy ZS 
nr 1 i również termin wykonania to 31.08.2013 r z tym, że w ZS nr 1 jest w części sporządzona 
dokumentacja na te przedsięwzięcia, natomiast w ZS nr 3 nie ma jeszcze dokumentacji. 

- dot. przygotowania placówek oświatowych do rozporządzenia oświatowego, aktualnie jest 
w konsultacji projekt rozporządzenia ,,Cyfrowa Szkoła”, ten projekt obejmuje 4 obszary ucznia, 
nauczyciela. Na ten projekt jest przeznaczona kwota w wysokości 50 mln od Ministra Edukacji, 
realizacja programu planowana jest na lata 2013-2016. W ZS nr 2 i w ZS nr 3 funkcjonuje 
E – Dziennik, z tym, że w ZS nr 2 funkcjonują dwa dzienniki: papierowy i elektroniczny. Podstawa 
programowa  w  każdej  szkole  ponadgimnazjalnej  zakłada  30  godzin  przeznaczony  na  cykl 
kształcenia informatyki. 

Wicestarosta  Powiatu-  p.  Irena  Grenda  w odpowiedzi  na  zapytanie  radnego  Waldemara 
Flajszera dot.  sprawy lisów, zgodnie z ustawami o ochronie zwierząt,  o prawie łowieckim oraz 
ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminie w przypadku pojawienia się zwierząt łownych 
na terenie miasta, osiedla lub gospodarstwa uprawnionymi do odłowienia i odstawienia na teren 
dotychczas przez nie zamieszkały są służby gminne. Kosztami za odłowienie, transport, leczenie i 
przewiezienie do naturalnego środowiska zwierząt powinien zostać obciążony Skarb Państwa. 
Ponadto  wystąpiono  do  Łódzkiego  Ośrodka  Doradztwa  Rolniczego  w  Bratoszewicach  oraz  do 
Wojewódzkiego i Powiatowego Lekarza Weterynarii o zorganizowanie spotkania w tej sprawie. Na 
ww. spotkanie zostaną zaproszeni wszyscy przedstawiciele podległych gmin. 

Członek Zarządu – p. Magdalena Werstak w odpowiedzi na interpelacje radnego Waldemara 
Flajszera dot. pozwów geodetów, na terenie kraju ma miejsce zjawisko pobierania od geodetów 
dodatkowych opłat nie wynikających z rozporządzenia. Są to opłaty za plotowanie map, za ksero. 
W Powiecie Pabianickim również miały miejsce takie zdarzenia. Obecnie takie sytuacje się już nie 
zdarzają, nie ma spraw sądowych podobnie jak w województwie łódzkim. 

Ad. 11
Dotyczy punktu: Wnioski i oświadczenia radnych, komunikaty.
Członek  Zarządu-  p.  Magdalena  Werstak  zapytała,  czy  istnieje  możliwość  udzielania 

odpowiedzi na interpelacje radnych na następnej Sesji? 
Przewodniczący RPP- p. Florian Wlaźlak odpowiedział, że jest taka możliwość. 
Ponadto poinformował Przewodniczących Komisji o złożeniu rocznego sprawozdania 

z działalności swoich komisji w terminie do 15 lutego 2012 roku. 

Ad. 12
Dotyczy punktu: Zamknięcie obrad XXII Sesji RPP.

Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Powiatu  Pabianickiego  –  
p. Florian Wlaźlak zamknął obrady XXII Sesji. Zakończenie nastąpiło o godzinie 14.00

Przewodniczący Rady Powiatu Pabianickiego:
/-/ Florian Wlaźlak

Protokołowała:
Karolina Kosztowna

Załączniki do wglądu w Biurze Rady
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